

-- 中文版 -

申请由公共资金支付独立教育评估

何时使用:

如果您不同意学区的评估结果,可以使用此模板请求学区出资请外面的评估人员来对孩子进行独立评估。

邮件标题:请求为[孩子全名]进行独立教育评估

尊敬的[特殊教育管理员姓名],

我写信正式请求为我的孩子[孩子全名]进行独立教育评估(IEE),费用由公共资金承担。因为我不同意[评估者姓名]所进行2的评估结果,并认为在以下领域需要进一步评估:

[列出需要独立评估的领域]

我请求由[独立评估者姓名]进行评估,并要求学区按照残疾人教育法案(IDEA)的规定承担费用。请让我知道我们如何继续进行。

感谢您对此请求的关注。

此致, [您的姓名]

抄送: [校长姓名], [其他相关专业人士及家庭成员]



本资源由Pathway to School Psychology Fellowship的Suyao Zeng制作完成,做为华裔移民特殊教育资源库的一部分。更多资料请访问 www.3ecenter.org



-- English Version -

Request for an Independent Educational Evaluation at Public Expense

When to Use:

Use this letter to request an independent evaluation at public expense if you disagree with the results of the school district's evaluation.

Subject: Request for Independent Educational Evaluation for [Child's Full Name]

Dear [Special Education Administrator's Name],

I am writing to formally request an Independent Educational Evaluation (IEE) at public expense for my child, [Child's Full Name], who is in [Grade Level] at [School Name]. I disagree with the evaluation conducted by [Name of Evaluator] and believe that further assessment is necessary in the following areas:

[List Areas Needing Independent Evaluation]

I request that [Name of Independent Evaluator] conduct the evaluation, and I ask that the district cover the costs as provided under IDEA. Please let me know how we can proceed.

Thank you for your attention to this request.

Best regards,

[Your Name]

CC: [Principal's Name], [Other Relevant Professionals and Family Members]